

功得電子工業股份有限公司

CONQUER ELECTRONICS CO., LTD.

CQC 證書轉成 CCC 證書通知書

CQC certificate changed to CCC certificate Notification

日期(date): 2019

說明(Description):

因應 GB 標準更新(GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018, GB/T9364.7-2016), 中國質量認證中心公告

如下:

1. 原有 CQC 認證產品可符合標準(GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018)者, 則須申請變更成 CCC 認證。
2. 原 CQC 不符合標準(GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018)者, 須轉換為 GB/T9364.7-2016 標準。

因對舊版標準CCC認證的產品, 在強制性產品認證實施過程中採用自然過渡的方式 (如, 產品變更、CCC認證證書到期換證等) 對有關證書進行轉換。

對舊版標準CQC認證產品申請變更CCC認證或GB/T9364.7-2016標準轉換工作應於2019年12月1日前完成, 逾期未完成轉換的認證證書, CQC證書將予以暫停; 2020年12月1日前仍未完成證書轉換工作的證書將予以撤銷。

功得目前已進行換證流程中, 預計會於2019年10月31日前完成全部換證。此換證變更不影響原產品之電氣特性。也請客戶進行換證後後續相關安規確認。

請參考CQC官網相關公告。

<http://www.cqc.com.cn/www/chinese/c/2018-11-26/554291.shtml>

<http://www.cqc.com.cn/www/chinese/c/2018-11-26/554289.shtml>

請參考CQC公告如後附件。

Because GB standard updates (GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018, GB/T9364.7-2016), China Quality Certification Centre announced as follows:

1. For the original CQC certified product can meet the standard (GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018), it should be changed to CCC certification.
2. For the original CQC does not meet the standards (GB/T9364.2-2018, GB/T9364.3-2018), it should be changed to GB/T9364.7-2016 standard.

For the old standard CCC certified products, the relevant certificates are changed in the process of product certification by running change method (for example: product change, renewal expired CCC certificate, etc.).

Change to CCC certification or conversion of GB/T9364.7-2016 standard for the old standard CQC certification products should be completed before December 1, 2019. CQC certificates will be suspended after the deadline. The conversion work uncompleted certificates will be canceled after December 1, 2020. The work has been carried out in the process of renewal in CONQUER, and it is expected that all renewals will be completed by October 31, 2019. This change of renewal does not affect the electrical characterization of the products. Please customers confirm the subsequent safety regulations to your product after the renewal of the certificates.

Please refer to the CQC announcement as attached.

功得 CQC 轉證 CCC 以及 GB/T9364.7 標準相關系列規格產品：

The affected products for the change to CCC certification or conversion of GB/T9364.7-2016 standard:

系列品名	影響項目	Marking	標籤	Remark
		Affected Range (Amp)	影響安培數範圍	
UDA		8A~10A	8A~10A	
UDA-A		8A~10A	8A~10A	
UBM		8A~10A	8A~10A, 12.5A/16A	12.5A/16A GB/T 9364.7
UBM-A		100mA~10A	100mA~10A, 12.5A/16A	12.5A/16A GB/T 9364.7
UTE		500mA~6.3A	500mA~6.3A, 8A/10A/16A	8A/10A/16A GB/T 9364.7
UTE-A		500mA~6.3A	500mA~6.3A, 8A/10A/16A	8A/10A/16A GB/T 9364.7
UFE		-	8A~10A	GB/T 9364.7
UFE-A		-	8A~10A	GB/T 9364.7
UDL		500mA~10A	500mA~10A	
UDL-A		500mA~10A	500mA~10A	
UDA-P		1A~10A	1A~10A	
UBM-P		1A~10A	1A~10A	

PMU	-	1.25A~2A	
677	250mA~6.3A	250mA~6.3A	
676	500mA~5A	500mA~5A	
MST(250V)	8A~10A	8A~10A	
MST(300V)	-	500mA~10A	GB/T 9364.7 (含)IR 130A@250V
MSF	6.3A	6.3A	
MEF	6.3A	6.3A	
MMT	40mA~8A	40mA~8A	

* 標有 GB/T9364.7 者，則其 CQC 證書將轉成 GB/T9364.7 標準